
 
 
 

Indkaldelse til skolebestyrelsesmøde den 24. april 2025 kl. 17:30-20.00         

Deltagere Formand: Anna Louise Damgaard Møller 

Næstformand: Niels-Henrik Holm 

Bestyrelsesmedlemmer: Ayane Hassan, Kamilla Kjørup, Marie Rud Skak-Arnstrup, Jannie Jensen, 
Katrine M. Jakobsen, Natasha B. Bentsen og Cæcilie Nielsen  
Medarbejderrepræsentanter: Andreas Ralund og Lotte Groth Nielsen 

Elevrepræsentanter: Elisa Petersen Eng og Inger Rud Skak-Arnstrup 

Skoleleder: Louise Schaaf 

Viceskoleleder:  

Pædagogisk leder for SFO og indskolingen: Margit Brinch 

Mødeleder Anna Louise 

Afbud Katrine M. Jakobsen, Ayane Hassan, Andreas Ralund 

Indkalder Formand og skoleleder 

Referent Ledelsen 

 

17.30 - 20.00 Dagsorden  
 

17.30 – 18.00 
(30 min.) 

Vi mødes på Pitten, hvor Andreas vil tage os med rundt på en rundvisning.  
Når vi er retur på lærerværelset, spiser vi og går lige så stille i gang med det 
ordinære møde.  
 
Annemarie fra Pitten viste bestyrelsen rundt, hvor vi så de seneste 
ombygninger og hørte om dagligdagen på Pitten.  

 

18.00 – 18.20 
(20 min.) 

1) Nyt fra ledelsen 
a) De nye stjernebørn er startet  

Der er startet 44 nye Stjernebørn, og vi er kommet rigtig godt i gang. Der 
arbejdes med et struktureret dagsprogram for børnene, hvor de bl.a. trænes i 
at gå fra at være barn til elev.  

 
b) Opfølgning på fagfordeling  

Vi har haft fagfordelingsaften for alle før påske, og er nu ved at være i den 
afsluttende fase. I midten af maj lægges skemaer for kommende skoleår.  

 
c) Udskoling og de kommende eksamener  

Eksamensperioden er gået i gang, og eleverne har trukket 
fordybelsesområder. Fredag den 25.april offentliggøres de fag hver klasse har 
udtrukket. De skriftlige prøver starter i starten af maj, og eleverne har sidste 
skoledag den 16.maj.  
Nogle elever har fået tilknyttet en lærer som mentor, der kan støtte i 
eksamensperioden.  
 

d) Status fra bygningsmøde med forvaltningen 
Vi har haft bygningsgang med Ejendomsservice den 7.april, hvor vi gennemgik 
de områder der trænger til renovering.  
 

Orientering 



Der kommet jævnligt rengøringskontrol, og der er aftalt at vi fremover får 
synlig rengøring. 

18.20 – 18.30 
(10 min.) 

2) Nyt fra medarbejderrepræsentanterne 
Der er gang i den med fagfordeling og eksamen 
 

Orientering og 
drøftelse 

18.30 – 18.40 
(10 min.) 

3) Nyt fra elevrådet 
a) Indsatser ved skolens toiletter 

For at give eleverne medejerskab, har skolen lavet en ny indsats hvor 
eleverne inddrages i udsmykningen af toiletterne. Eleverne skal på tværs af 
årgange, arbejde med udsmykningen i billedkunst 
 

b) Andet?    
 
Fælleselevrådet har været i København og fået rundvisning på Christiansborg. 
Der er generelt stort fremmøde til møderne med Fælleselevrådet.   

Orientering og 
drøftelse 

18.40 – 18.50 
(10 min.) 

4) Nyt fra forperson og næstforperson 
a) Møde med opgaveudvalget   

 
Bestyrelsen har deltaget i et møde på Rådhuset med opgaveudvalget. Emnet 
var frisættelse af folkeskolen hvor Hastrupskolen og Højelse skole er udvalgt 
som pilotskoler til at afprøve forskellige tiltag. Der blev bl.a. talt om hvordan 
skolerne kan samarbejde mere med erhvervslivet og foreninger. 

Orientering og 
drøftelse 

18.50 – 19.10 
(20 min.) 

5) Personalets trivselsmåling   
- Hvordan ser trivselsmålingen ud for skolens personale samt 

personalet fra SFO’en?  
- Hvordan er der blevet arbejdet med opfølgning fra sidste 

trivselsmåling? 
- Hvordan er den videre proces?  

 
Der blev lavet en trivselsmåling for 2 år siden, og igen i december. 
 
I de sidste 2 år har der været arbejdet med “Retfærdighed”. Hvordan kan 
opgaverne fordeles mere retfærdigt, og hvordan kan vi skabe mere 
gennemsigtighed i forhold til kompetenceudvikling.  
Næste skoleår sender vi 4 lærere på uddannelse: matematikvejleder, 
danskvejleder, praktikvejleder og læsevejleder. Derudover er vi en del af en 
kommunal kompetencefond, hvor vi kan søge midler til kompetenceløft i et 
fag.  
 
Der arbejdes med Trivselsmålingen i LMU. Efterfølgende udarbejdes skolens 
Arbejdspladsvurdering (APV).  

Drøftelse  

19.10 – 19.40 
(30 min.) 

6) Larm og uro i klasserne (med fokus på indskoling og mellemtrin)  
a) Skolens ledelse fortæller om, hvordan skolen arbejder med og ser på 

larm og uro i klasserne.  
b) Drøftelse om, hvad der fylder set fra elev- og forældreperspektiv.  
c) Er der brug for andre/flere indsatser/handlinger?  

 
Larm er ofte et symptom på noget andet.  
 
For at kortlægge elevernes faglige og sociale trivsel ses bl.a. på elevernes 
besvarelse i Trivselsmålingen.  
 
Elevernes besvarelse analyseres med fokus på de grundlæggende 
psykologiske behov vi ved der er afgørende for elevernes læring og trivsel.  
 

Drøftelse  



Der udarbejdes en fælles handleplan for klassen før skoleårets start. 
Handleplanen evalueres/justeres efter jul og forældrene inddrages på 
forældremødet i foråret. 
 
Andre tiltag: 

- Der er ekstra ressourcer i indskolingen 
- Mulighed for hjælp til klasseindsatser af skolens ressourceteam og 

inklusionsvejleder/inklusionspædagog 
- Individuelle tiltag i klasserne med inddragelse af forældrene f.eks. 

aftaler der omhandler når klassen har vikar 

19.40 – 19.50 
(10 min.) 

7) Status på sygefravær og vikardækning   
 
Sygefraværet følges tæt og vi får løbende adviseringer hvis nogle 
medarbejdere har for højt fravær. Det samlede fravær er på 3.8%  
 
Vikardækning 
Vi har 6 vikarer tilknyttet. Lærerne er vikar for hinanden når klasserne f.eks. 
er på tur. Planlagt fravær vikardækkes i god tid, så vikaren kan forberede sig.  

Orientering og 
drøftelse  

19.50 – 19.55 
(5 min.) 

8) Opslag til Aula om væsentligste punkter fra mødet  
Hvad skal med i opslaget?   

Orientering om  

- proces for vikardækning 
- om opstarten af de 44 nye Stjernebørn 
- orientering om Pittens ombygning og tiltag  

Drøftelse 

19.55 – 20.00 
(5 min.) 

9) Evt. 
Meld gerne eventuelt ind til formand inden mødet og ellers tager vi det på 
dagen. 
 

Ny viceskoleleder 
Vi venter med at ansætte en ny viceskoleleder til efter sommerferien. 
 
Parkering på skolens område 
Kan området foran skolen ved flagstangen inddrages? Kan der kommer 
nummerpladeregistrering med parkeringstilladelser?  
 

Drøftelse 

 

Næste møde: 22. maj 2025 
 

Link til Teams-mappen: Skolebestyrelsen Ellemarkskolen | Generel | Microsoft Teams  
  
 

https://teams.microsoft.com/l/team/19%3Api72kgGdqxc1YEmzargLiDfQGMZ-1qypC0vWMuUXwSY1%40thread.tacv2/conversations?groupId=05dea272-862f-4a6d-9b73-3d98db8b1217&tenantId=ddefb481-c05d-4b26-931b-51a3d3fb2c97

